



Mr LI Ho Kin 李可堅先生

Chairperson of the BEAM Society Limited 建築環保評估協會主席

Mr LI Ho Kin is a graduate of University of Manitoba, with a Bachelor of Environmental Studies (1977) and a Master of Architecture (1980). He worked in private practice before joining KCRC as in-house architect in 1984.

In 1987, Ho-kin moved to Toronto and worked in private practice, while completing a part-time Master of Business Administration at the University of Toronto. Returning to Hong Kong in 1991, he worked briefly at the Buildings Department before joining the Architectural Services Department until his retirement in February 2013.

Ho-kin has been a BEAM Pro since 2011. He joined the Professional Development Committee in 2012, and conducted presentations for BEAM Pro and BEAM Affiliate training sessions. He was elected as a Director of BEAM Society Limited in 2014. He was elected as Honorary Secretary in January 2016 and became the 2nd Vice Chairperson in June 2017.

He is also a Director of the Hong Kong Green Building Council (HKGBC); as well as Chairman of Green Labelling Committee, Member of the Finance & Executive Committee and Member of Infrastructure Rating System Committee of HKGBC.

李可堅先生在 1977 年畢業於曼尼托巴大學環境系，於 1980 年獲得建築碩士學位。李先生曾於私人事務所工作，後於 1984 年加入九廣鐵路公司擔任建築師。

1987 年，李先生移居多倫多並於私人事務所工作，同時在多倫多大學兼讀完成工商管理碩士學位。1991 年李先生回流香港，曾任職屋宇署，其後加入建築署至 2013 年 2 月退休。

李先生於 2011 年成為綠建專才，翌年加入建築環保評估協會專業發展委員會，並多次擔任綠建專才及綠建通才培訓的講師。他於 2014 年當選為建築環保評估協會董事，於 2016 年 1 月當選為名譽秘書，並於 2017 年 6 月成為第二副主席。

李先生亦身兼香港綠色建築議會董事、綠建標籤委員會主席、財務及行政委員會委員，以及基建評級系統委員會委員。